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PROTOKÓŁ  Nr XLII/14 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 30 września 2014 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

Na stan 14 radnych na sesji obecnych było 14 radnych.   

Obrady rozpoczęły się o godzinie 900 i  trwały do godz. 11²º.  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater-Ubysz – zastępca burmistrza, 

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – radca prawny UM 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M-GBP w Bobolicach,  

• Pan Krzysztof Sitarz – dyrektor M-GOK w Bobolicach, 

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach,   

• Pan Jan Rewkowski – dyrektor ZUKiO w Bobolicach,  

Zaproszeni goście:  

•  Sołtysi, 

• Renata Tomczak – Radna Rady Powiatu, 

• Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Andrzej Kaczanowicz – Radny Rady Powiatu,    

• Joanna Kordek – Główny Księgowy MGOK,  

• Wacław Chodkowski – Piekarnia „Drzewiańska”, 

• Małgorzata Chodkowska – Piekarnia „Drzewiańska”,  

• Zespół „Drzewianianki” 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

  2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 2014 roku.  

3.Złożenie podziękowań Państwu Chodkowskim założycielom Piekarni „Drzewiańska”.  



 2 
4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z działalności merytorycznej jednostek organizacyjnych Gminy za I półrocze 

2014 roku.  

6. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej gminy Bobolice za I półrocze 2014 roku.  

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej;  

7. Podjęcie uchwał  w sprawach : 

    1) zmian w budżecie gminy na 2014 rok; 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bobolice na lata 2014-   2028; 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie 

kosztów kwalifikowanych ponoszonych na realizację zadania pod nazwą: „Budowa 

infrastruktury wodno-kanalizacyjnej na terenie gminy Bobolice" z udziałem środków 

Europejskiego Funduszu Rolniczego Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach działań 

objętych Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013; 

4) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia      

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bobolice; 

    5) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutów sołectwom w gminie   Bobolice; 

6)  nadana Statutu Sołectwu Radwanki;  

    7) zmiany Statutu Gminy Bobolice;  

8) utworzenia odrębnych obwodów głosowania dla wyborców przebywających w 

zakładzie karnym dla przeprowadzenia wyborów do rad gmin, rad powiatów, sejmiku 

województw i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i 

prezydentów miast zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 roku;  

8. Trybuna sołecka. 

9. Trybuna obywatelska. 

10. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokół z XLI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 29 sierpnia 2014 roku był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu 

dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 

zaproponował przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez 

odczytywania.  
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Protokół z XLI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez 

radnych jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

W tej części sesji Pani Burmistrz wręczyła odznaczenia Kobiety Aktywnej Powiatu 

Koszalińskiego dla Pani Lidii Szymańskiej oraz Zasłużony dla Rolnictwa dla Pani Joanny 

Tomczak. Osoby te nie były obecne na Dożynkach Powiatowych, gdzie wręczano 

odznaczenia.  

 

Ad. 3 Złożenie podziękowań Państwu Chodkowskim założycielom Piekarni 

„Drzewiańska” 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział: 

„ Witamy serdecznie jeszcze raz na dzisiejszej sesji Pana Wacława Chodkowskiego 

założyciela Piekarni „Drzewiańska”. Podczas naszego spotkania chcielibyśmy złożyć Panu 

nasze podziękowania za wieloletnie działania promocyjne nazwy „Drzewiańska” adresowane 

do szerokiego społeczeństwa, stanowiące nieodzowny element budowy silnej marki firmy. Na 

tę okazję zaprosiliśmy również Zespół „Drzewianianki”, który podobnie jak Pan Chodkowski 

promuje nazwę Drzewiany miejscowości naszej Gminy tylko w innej formie. Dziękujemy 

serdecznie Zespołowi za przybycie, który specjalnie dla Pana Chodkowskiego zaprezentuje 

swoje utwory. Uwieńczeniem naszego spotkania będzie niespodzianka dla Państwa 

Chodkowskich, a mianowicie wycieczka po mieście Bobolice oraz  miejscowości Drzewiany” 

 

Głos zabrał Pan Wacław Chodkowski, który krótko przedstawił wszystkim zebranym historię 

i działalność swojej firmy.  

 

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza podziękowała Państwu Chodkowskim za promowanie 

nazwy „Drzewiańska”, wręczyła pamiątkowy upominek.  

 

Następnie Zespół „Drzewianianki” wykonał swoje utwory.   

 

Przerwa 

Po przerwie obecnych 14 radnych. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.   

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza przedstawiła sprawozdanie z pracy burmistrzów w 

okresie między sesjami:.  
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Ostatnia planowana sesja RM odbyła się 29 sierpnia  2014 roku.  

* na ukończeniu jest zadanie związane z budową chodnika w miejscowości Świelino w ciągu 

drogi powiatowej; 

* 29 września 2014 roku ruszyła inwestycja dot. przebudowy skrzyżowań w Bobolicach;  

* realizacja inwestycji, która dotyczy remontu drogi wojewódzkiej 205, Bobolice-Chociwle;  

* w miejscowości Głodowa w wyniku prac realizowanych na zlecenie firmy GAWEX 

MEDIA związanych z budową sieci Internetu szerokopasmowego stary chodnik położony w 

ciągu drogi wojewódzkiej zastąpi nowy; 

* zadania do realizacji w roku 2014: budowa chodnika w miejscowości Kłanino i drogi na 

cmentarz, remont drogi gminnej ul. Lipowa oraz odcinek drogi Gozd – Więcemierz, 

odwodnienie drogi wewnętrznej Chmielno i Drzewiany;  

* zlecany jest projekt budowlano-wykonawczy dla inwestycji, która związana jest z budową 

chodnika w m. Drzewiany w ciągu drogi wojewódzkiej 205 w kierunku Żydowa; 

* Rajska Plaża -  inwestycja została zakończona w 99%, do wykonania został jeszcze montaż 

lin basenowych; 

* 12 września 2014 roku został zakończony I etap budowy lokali socjalnych, do dyspozycji są 

2 lokale socjalne; 

* sieć wodno-kalnalizacyjna ul. Traugutta – planowany termin zakończenia robót 

budowlanych przy budowie sieci wodnej i kanalizacyjnej koniec września 2014 roku, 

dotychczas wykonano 70% robót budowlanych – chodzi o uzbrojenie działek pod 

budownictwo jednorodzinne; 

* usuwanie wyrobów zwierających azbest – 30 września 2014 roku został zakończony V etap; 

* przetarg na zadanie budowa infrastruktury wodno – kanalizacyjnej na terenie gminy 

Bobolice 

a) budowa sieci wodociągowej do miejscowości Ubiedrze z zasilaniem w miejscowości Gozd; 

b) sieć kanalizacji sanitarnej wraz z budową przyłączy do budynków ul. Świerczewskiego, 

Traugutta, przedmiotem tego zadania jest budowa kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej wraz z 

połączeniem do budynków ul. Świerczewskiego i Traugutta – realizacja do kończ maja 

2015r.; 

* odbiór odpadów wielkogabarytowych – 11.10.2014r., 18.10.2014r.; 

* 16 września 2014 r. doszło do podpisania umowy na zakup średniego samochodu 

ratowniczo - gaśniczego dla OSP Kłanino; 

* został zakończony temat dotyczący budżetu obywatelskiego: 

 19 września zakończyło się głosowanie mieszkańców na zgłoszone projekty do Bobolickiego 

Budżetu Obywatelskiego na 2015 rok. Przypominam, że głosować mogli mieszkańcy Miasta i 
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Gminy Bobolice, którzy ukończyli 16 rok życia zarówno w formie elektronicznej 

udając się na stronę Gminy www.bobolice.pl  oraz w formie papierowej wypełniając kartę do 

glosowania.  Każdy  mógł zagłosować na 3 wybrane projekty w dwóch kategoriach – małych 

i dużych projektów, czyli w sumie oddać 6 głosów. Spośród 9 projektów poddanych 

głosowaniu mieszkańcy wybrali 3 małe i 3 duże projekty.  

Zestawienie ilości oddanych głosów na poszczególne projekty: 

KATEGORIA M A Ł E  P R O J E K T Y (do 10 000 zł.) 

l

p 

TYTUŁ PROJEKTU Ilość 

głosów 

1.  CHOCIWLE WIEŚ Z TRADYCJAMI 445 

2.  WESOŁO, KULTURALNIE, WRĘCZ ARTYSTYCZNIE- CYKL 

WARSZTATÓW MANUALNYCH BOBOLICE 2015 

228 

3.  OGRODZENIE PLACU ZABAW ZLOKALIZOWANEGO NA 

PLACU CHROBREGO W BOBOLICACH 

503 

4.  WALKA O ZAWODOWE MISTRZOSTWO POLSKI 

KICKBOXING K-1 

321 

 
 KATEGORIA D U Ż E   P R O J E K T Y  (10 000 - 60 000 zł.) 

l

p 

TYTUŁ PROJEKTU Ilość 

głosów 

1.  ŚCIEŻKA PRZYRODNICZO-WYPOCZYNKOWA 694 

2.  W PRZYSZŁOŚĆ Z KL@SĄ.. – MODERNIZACJA PRACOWNI 

KOMPUTEROWEJ W SZKOLE PODSTAWOWEJ IM.  H. 

SIENKIEWICZA W BOBOLICACH 

708 

3.  PRZEBUDOWA UL. ŁĄKOWEJ W BOBOLICACH 

WYKONANIE NAWIERZCHNI Z KOSTKI BETONOWEJ WRAZ 

Z ZATOKAMI DO POSESJI 

334 

4.  Z KOMPUTEREM W ŚWIAT- MODERNIZACJA SZKOLNEJ 

PRACOWNI KOMPUTEROWEJ W SZKOLE PODSTAWOWEJ 

W DRZEWIANACH 

389 

5.  BUDOWA BOISKA DO PIŁKI PLAŻOWEJ 180 

 
Poniżej przedstawiam zwycięskie projekty  

KATEGORIA M A Ł E  P R O J E K T Y (do 10 000 zł.) 

l

p 

TYTUŁ PROJEKTU koszt 
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1.  OGRODZENIE PLACU ZABAW ZLOKALIZOWANEGO NA 

PLACU CHROBREGO W BOBOLICACH 

9797,39zł 

2.  CHOCIWLE WIEŚ Z TRADYCJAMI 10000zł 

3.  WALKA O ZAWODOWE MISTRZOSTWO POLSKI 

KICKBOXING K-1 

10000zł 

4.  Razem koszt 29797,39zł

. 

 
 KATEGORIA D U Ż E   P R O J E K T Y  (10 000 - 60 000 zł.) 

l

p 

TYTUŁ PROJEKTU koszt 

1.  W PRZYSZŁOŚĆ Z KL@SĄ.. – MODERNIZACJA 

PRACOWNI KOMPUTEROWEJ W SZKOLE 

PODSTAWOWEJ IM.  H. SIENKIEWICZA W BOBOLICACH 

59769zł 

 

2.  ŚCIEŻKA PRZYRODNICZO-WYPOCZYNKOWA 59500zł 

3.  Z KOMPUTEREM W ŚWIAT- MODERNIZACJA SZKOLNEJ 

PRACOWNI KOMPUTEROWEJ W SZKOLE 

PODSTAWOWEJ W DRZEWIANACH 

48220zł 

4.  Razem koszt 167489zł 

 
 

WYBRANE PROJEKTY  
przez mieszkańców Miasta i Gminy Bobolice do realizacji w ramach Bobolickiego 

Budżetu Obywatelskiego na 2015 rok w drodze głosowania 
 

KATEGORIA M A Ł E  P R O J E K T Y (do 10 000 zł.) 

l

p 

TYTUŁ PROJEKTU koszt 

5.  OGRODZENIE PLACU ZABAW ZLOKALIZOWANEGO NA 

PLACU CHROBREGO W BOBOLICACH 

9797,39zł 

6.  CHOCIWLE WIEŚ Z TRADYCJAMI 10000zł 

7.  WALKA O ZAWODOWE MISTRZOSTWO POLSKI 

KICKBOXING K-1 

10000zł 

8.  Razem koszt 29797,39zł

. 

 
 KATEGORIA D U Ż E   P R O J E K T Y  (10 000 - 60 000 zł.) 
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l

p 

TYTUŁ PROJEKTU koszt 

5.  W PRZYSZŁOŚĆ Z KL@SĄ.. – MODERNIZACJA 

PRACOWNI KOMPUTEROWEJ W SZKOLE 

PODSTAWOWEJ IM.  H. SIENKIEWICZA W BOBOLICACH 

59769zł 

 

6.  ŚCIEŻKA PRZYRODNICZO-WYPOCZYNKOWA 59500zł 

7.  Z KOMPUTEREM W ŚWIAT- MODERNIZACJA SZKOLNEJ 

PRACOWNI KOMPUTEROWEJ W SZKOLE 

PODSTAWOWEJ W DRZEWIANACH 

48220zł 

8.  Razem koszt 167489zł 

 
 

* odbył się turnie siatkarski ENERGA CUP Bobolice 2014, sponsorem była firma Energa z 

Gdańska, turniej trwał 3 dni,  

 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności merytorycznej jednostek 

organizacyjnych Gminy za I półrocze 2014 roku.   

 

Sprawozdanie Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Pani 

Kierownik Jolanta Stępień, które stanowi załącznik do protokołu.  

Pani Justyna Terlecka Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego dokonała podsumowania sprawozdania MGOPS – informacja stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Pani Lidia Szymańska omówiła sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka 

kultury w Bobolicach, które stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pani Ewa Sabatowicz omówiła sprawozdania z Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Bobolicach. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Jan Rewkowski przedstawił sprawozdanie z działalności Zakładu Usług Komunalnych i 

Oświatowych w Bobolicach. Informacja stanowi załącznik do protokołu.   
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Ad.6. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu i 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej gminy Bobolice za i 

półrocze 2014 roku.    

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił Uchwałę RIO w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonej przez Burmistrza informacji o przebiegu wykonania budżetu oraz Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Bobolice za pierwsze półrocze 2014 roku. Informacje stanowią 

załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący RM ogłosił 10-cio minutową przerwę.  

Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 roku 

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy  

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

2) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bobolice na lata 2014-

2028.    

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie 

kosztów kwalifikowanych ponoszonych na realizację zadania pod nazwą: „Budowa 

infrastruktury wodno-kanalizacyjnej na terenie gminy Bobolice” z udziałem środków 
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Europejskiego Funduszu Rolniczego Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach 

działań objętych Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013.    

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 
Dokonuje się zmiany uchwały z dnia 11 czerwca 2014 roku w zakresie spłaty II transzy  

pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania z udziałem środków z UE pod nazwą:                 

„Budowa infrastruktury wodno-kanalizacyjnej na terenie gminy Bobolice". Uchwała niniejsza 

stanowi uzupełnienie zmian wprowadzonych do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2014-2028 z dnia 29 sierpnia 2014 roku, gdzie wprowadzono spłatę przedmiotowej transzy 

pożyczki z 2015 roku  w tym samym roku (2015). 

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

4) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bobolice.  

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.  

Wymieniona w niniejszej uchwale nieruchomość stanowi własność Gminy Bobolice                   

i w chwili obecnej jest dzierżawiona na podstawie zawartej na okres 3 lat umowy dzierżawy                  

z przeznaczeniem na cele rolnicze. Obecnie dotychczasowy dzierżawca nieruchomości 

wystąpił z wnioskiem o zawarcie kolejnej umowy dzierżawy w ramach jej kontynuacji na 

czas nieoznaczony w drodze bezprzetargowej. 

Zgodnie z  treścią art. 18 ust.2 pkt 9 lit. ,,a” ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym uchwała rady jest wymagana również w przypadku, gdy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Natomiast z treści art.37 ust.4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce 

nieruchomościami wynika obowiązek przeprowadzenia przetargu dla zawarcia umowy 

dzierżawy lub najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. 

Przywołany przepis stanowi nadto, że rada może wyrazić zgodę na odstąpienie od 

przetargowego trybu zawarcia przedmiotowej umowy. 
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Wobec powyższego Burmistrz Bobolic wnioskuje o wyrażenie zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia kolejnej umowy a podjęcie uchwały w 

przedmiotowej sprawie uznać należy za uzasadnione. 

 
 
Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutów sołectwom w gminie Bobolice. 

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.  

 

Z uwagi na to, że zmieniamy nazewnictwo sołectwa Pomorzany na Radwanki poddany 

zostanie również Radzie do uchwalenia nowy statut sołectwa Radwanki jako osobny 

dokument dlatego też stary należy uchylić. 

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

6) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Radwanki.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza. 

 

Projekt  statut sołectwa Radwanki to ostatni etap zmiany nazwy sołectwa Pomorzany na 

Radwanki. Przyjęcie przez Radę Miejską projektu uchwały w sprawie ustalenia statutu 

sołectwa Radwanki da możliwość działania i podejmowania ważnych decyzji  na rzecz 

mieszkańców sołectwa. 

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  
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7) w sprawie zmiany Statutu Gminy Bobolice.  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza. 

 

Podjęcie ww. uchwały jest konieczne z wagi na zmianę nazwy sołectwa Pomorzany na 

Radwanki. 

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

8) w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania dla wyborców 

przebywających w zakładzie karnym dla przeprowadzenia wyborów do rad gmin, rad 

powiatów, sejmiku województw i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborów wójtów, 

burmistrzów i prezydentów miast zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 roku.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza. 

Zgodnie z art. 12 § 5 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. – Kodeks wyborczy (Dz.U. Nr 

21, poz. 112 z późn. zm) w wyborach do organów stanowiących jednostek samorządu 

terytorialnego rady miejskiej, rady powiatu, rady sejmiku województwa oraz w wyborach 

burmistrza tworzy się odrębny obwód głosowania w jednostce, jeżeli w dniu wyborów będzie 

w niej przebywać co najmniej 15 wyborców ujętych w rejestrze wyborców prowadzonym w 

gminie, na której położona jest dana jednostka.  

Po uzyskaniu informacji Dyrektora Zakładu Karnego w Starem Bornem wynika, że 

obecnie przebywa 3 osadzonych mających stałe miejsce zamieszkania na terenie gminy 

Bobolice, 4 osadzonych na terenie powiatu koszalińskiego oraz 77 osadzonych na terenie 

województwa zachodniopomorskiego. Wobec powyższego konieczne jest utworzenie 

odrębnych obwodów głosowania. Ze względów bezpieczeństwa proponuje się utworzenie 

dwóch odrębnych obwodów głosowania dla wyborców przebywających w Zakładzie Karnym 

w Starem Bornem oraz dla wyborców przebywających Zakładzie Karnym Oddział 

Zewnętrzny w Opatówku.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  
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Ad. 8. Trybuna sołecka 

W trybunie sołeckiej nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad. 9.Trybuna obywatelska 

W trybunie obywatelskiej głos zabrała: 

1. Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bobolicach – Pani Kierownik poinformowała zebranych o możliwości pobrania jabłek, dla 

osób, które posiadają aktualną decyzję MGOPS w miesiącu wydawania jabłek, sytuacja ta nie 

dotyczy rodzin, gdzie przekroczony jest dochód z ustawy o pomocy społecznej. Na jedną 

osobę w rodzinie przypada 5 kg jabłek.   

2. Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza – poinformowała o możliwości zatrudnienia na 

stanowisku pracownik przetwórstwa rybnego. Szczegółowa informacja stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Ad. 10. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   

W tym punkcie głos zabrał: 

 

1. Radna Bożena Aksiutin – zgłosiła, że mieszkańcy nie mają możliwości dojazdu rano 

do Koszalina do pracy oraz powrotu po zakończeniu II zmiany. Ta sprawa będzie 

wymagała zaangażowania Urzędu Miejskiego oraz Starostwa. Pierwszym etapem 

byłoby rozeznanie ile jest osób zainteresowanych utworzeniem dodatkowych kursów.  

Wobec tego Pani Radna zwróciła się z prośbą by osoby zainteresowane utworzeniem 

dodatkowych kursów zgłaszali się do biblioteki i wpisywali na listę zainteresowanych, 

jest to 14 dniowy termin wpisywania się na listę.  

Kolejna sprawa jaką poruszyła Pani Radna to ul. Reymonta i ul. Reja – prośba do ZDP 

o postawienie stojącego dużego lustra, lustro takie mogłoby poprawić widoczność 

oraz bezpieczeństwo.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że temat zostanie podjęty. 

2. Radny Zdzisław Czarnecki – powiedział, że droga od Głodowej do Bożniewic jest 

bardzo zarośnięta, czego wynikiem jest słaba widoczność.   

3. Radna Zofia Kęcel – na ul. Robotniczej ruch jest bardzo wzmożony i przydałoby się 

postawić znak ograniczenia prędkości. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że w terenie zabudowanym obowiązuję 

ograniczenie prędkości do 50 km/h.  
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4. Radna Małgorzata Piotrowska – chodnik ul. Magazynowa – należy 

zamieść liście, Pani Radna zwróciła się do Pana Dyrektora ZUKiO o przysłanie ekipy 

sprzątającej. Ogólnie teren przy ul. Magazynowej wygląda nieciekawie, a mianowicie 

pozarastany, zasypany liśćmi, teren opuszczony jakby nie było gospodarza tego 

miejsca.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, żeby Pan Dyrektor zapanował nad 

tematem i wpisał na stałe w kalendarz.  

5. Radny Krzysztof Czajkowski – na drodze do Nowosiółek jest uskok ok. 40 cm, przy 

mijaniu się samochodów jest to bardzo niebezpieczne. Dzieje się tak głównie w tym 

miejscu od Pana Korbusa w stronę Nowosiółek, miejsce te było kilka lat temu 

remontowane. Na tej drodze są też bardzo duże zakrzaczenia, niewykoszone przez 

PZD.  

Pani Burmistrz poprosiła o wykonanie zdjęć tych niebezpiecznych miejsc i 

dostarczenie do Urzędu.  

 

Ad. 11. Zakończenie obrad.  

Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 


